
Van: Impactory   
Verzonden: woensdag 19 februari 2020 14:17 
Onderwerp: nav Duinpolderweg tijdens presentatie gisteravond in Hillegom 

 

Geachte griffier, wilt u deze brief doorsturen naar uw raadsleden? mvg, HW. 

____________________________________________________________ 

 

 

 

Van: Impactory 

Onderwerp: nav Duinpolderweg tijdens presentatie gisteravond in Hillegom 

Datum: 19 februari 2020 10:59:00 CET 

Aan: f.vermeulen (PZH) 
 

 

Beste heer Vermeulen, 

 

Allereerst wil ik even melden dat ik uw presentatie gisteren in Hillegom heel 

interessant en helder vond, met name ook uw terugblik op de manier waarop de 

provinciale coalitie vorig jaar tot stand is gekomen. Met dit inkijkje in het proces 

wordt voor mij duidelijk dat democratie echt werkt.  

 

In dit kader zijn we ook erg blij en opgelucht dat u gisteravond nadrukkelijk heeft 

aangegeven als gedeputeerde Verkeer en vervoer van pZH in geen geval te tornen aan 

het democratisch genomen besluit ten aanzien van de voorkeursvariant voor de 

Duinpolderweg van PS van pZH op 19 september 2018.  

 

Het zou - zoals u gisteren aangaf - ook vreemd zijn als het anders was, want wat zijn 

besluiten van PS dan nog waard?  

 

Zoals door mij toegezegd ontvangt u hieronder de mail die ik op 22 januari jl. ontving 

van projectleider Duinpolderweg, de heer mr. Bert Grotenhuis van pNH. In de mail 

geeft hij aan dat Noord-Hollandse belanghebbenden worden gehoord over de 

voorkeursvariant. 

 

Ik begrijp uit deze informatie dat pNH meent dat de middenvariant heroverweegbaar is 

(?!), terwijl dezelfde provincie er na tien jaar overleg nadrukkelijk mee heeft 

ingestemd (zowel GS van pNH als de commissie Mobiliteit en Financiën van pNH, 

bestaande uit leden van PS). 

 

Omdat u gisteren aangaf dat u geen enkel idee heeft waar pNH nu mee bezig is, zal ik 

de heer Grotenhuis nog even vragen met wie pNH in uw provinciehuis gesprekken 

voert over de voortgang en voorkeursvariant van de Duinpolderweg (zie onderstaande 

mail). 

 

En omdat uw toezegging gisteren van groot belang is voor Hillegom, cc ik deze 

informatie ook naar wethouder De Jong van gemeente Hillegom, journalist Smakman 

https://eur01.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.noord-holland.nl%2FOnderwerpen%2FVerkeer_vervoer%2FProjecten_Verkeer_en_Vervoer%2FDuinpolderweg%2FPlanning_en_besluitvorming%2FWaar_komen_we_vandaan%3AqTwLtcydTiae1EV0EGL5ow&data=02%7C01%7CGriffie-Hillegom%40HLTsamen.nl%7Ca310798248a5459a99c908d7b53e12fe%7C3f6b08c340c641159449db8d1a5c4ca9%7C0%7C0%7C637177150529958230&sdata=FX6lolFCTgXK3G7Hydu7D4ddLtia82vOyhzU7lQaWx0%3D&reserved=0


en pNH (dan weten ze daar ook meteen dat heroverweging van de in 2018 besloten 

variant voor het bestuur van pZH in ieder geval onbespreekbaar is. 

 

mvg, 

Henk Westerhuis 

 
________________________________________________ 

 

Begin doorgestuurd bericht: 

 

Van: Bert Grotenhuis  
Onderwerp: Uw email bericht over de Duinpolderweg 

Datum: 21 januari 2020 11:23:58 CET 

Aan: Impactory  
 
Geachte heer Westerhuis, 
 
In het coalitieakkoord van de provincie Noord-Holland dat in juni jongstleden werd gepresenteerd 
speelt het project Duinpolderweg een rol van betekenis. In een aantal passages van dat akkoord 
wordt duidelijk dat er wensen zijn ten aanzien van de wijze waarop de planuitwerking van het project 
wordt voortgezet. Daarbij wordt ook een relatie gelegd met het bevorderen van de bereikbaarheid 
van de bollenstreek met hoogwaardig openbaar vervoer en fiets. 
Het college van gedeputeerde staten van Noord-Holland heeft het belang van de bereikbaarheid in 
de grensstreek voor ogen en wil bevorderen dat dat belang gediend wordt. Daarbij is wel 
aangegeven dat er wat haar betreft sprake zal zijn van fasering en ook is aangegeven dat Noord-
Hollandse belanghebbenden opnieuw worden gehoord over de voorkeursvariant. In het 
coalitieakkoord wordt eveneens aangegeven dat met de provincie Zuid-Holland over de verdere 
realisatie van de weg en de voorkeursvariant wordt gesproken. Die gesprekken zijn op dit moment 
gaande net als gesprekken met groepen van belanghebbenden. Zodra duidelijk is wat de uitkomsten 
van die gesprekken zijn kan worden aangegeven hoe zich dat verhoudt tot de uitvoering en 
voortgang van het project en welke feiten en omstandigheden daarbij een rol zullen spelen. Wij 
verwachten aan het einde van het eerste kwartaal 2020 meer duidelijkheid te kunnen geven over 
hoe het project zich ontwikkelt en welke planning daarbij past. U krijgt in de nieuwsbrief waarop u 
geabonneerd bent dit te lezen zodra dat kan. 
Vertrouwend u hiermee voor dit moment voldoende te hebben geïnformeerd. 
Met vriendelijke groet, 
Bert Grotenhuis 
Projectmanager Duinpolderweg provincie Noord-Holland 
mr. H.A. (Bert) Grotenhuis 

directie beleid, sector mobiliteit 
. strategisch beleidsadviseur 
. projectmanager Duinpolderweg 
Houtplein 33 2012 DE Haarlem 
(woensdag is mijn vaste vrije dag) 

 


